

大牧人
Big Herdsman



NSM100A型层叠式肉鸡笼养系统

NSM100A Stacked Broiler Cage Rearing System

NSM100A型层叠式肉鸡笼养系统是大牧人研发设计的一款通风效果好，自动喂料，自动饮水，自动清粪，人工抓鸡笼。

长1250mm*宽1000mm，层高600mm，笼上养殖通风空间450mm，笼下通风口50&80mm，每笼饲养25只白羽肉鸡（2.5kg）。

Researched, developed and designed by Big Herdsman, NSM100A Stacked Broiler Cage Rearing System is well ventilated and characterized by automatic feeding, automatic water drinking and manure cleaning as well as manual broiler catching.

With length and width being L 1,250mm* W 1,000mm, a layer height being 600mm, a 450mm rearing ventilation space above the cages, a 50&80mm ventilation opening under the cage, 25 white feather broilers (2.5kg) are bred in each cage.

青岛大牧人机械股份有限公司
Big Herdsman Machinery CO.,LTD

让养殖变得简单/可靠/环保/高效
Simple/Reliable/Green/Efficient

主体系统/Main cage system

- 主体构架为无锌花热镀锌板，镀锌层厚度为275g/m²。笼丝采用镀铝锌丝焊接或焊后整体热镀锌工艺，使用寿命长。
- 新式出鸡侧纵向连接：紧靠底网，外翻设计，防止漏粪，方便冲洗。
- 新式螺纹绳夹：调节板上的螺纹绳夹防丢损的设计，节省人工，提高使用效率。
- 一体封边式注塑垫网：搭配挡鸡板使用，舒适、不伤鸡、防往下层食槽漏粪、防漏鸡苗、省人工的设计。
- The main body framework is made of spangle-free hot galvanized sheets, with zinc-plated layer 275g/m² thick. The cage is welded with aluminized zinc wires or hot dip galvanized as a whole after welding, and thus has a long service life.
- New-style longitudinal connection on bird harvest side: Close to the bottom net, designed to be inside-out, preventing manure leakage and easy to flush.
- New-style threaded rope clip: The threaded rope clip on the adjusting plate is designed to be loss and damage preventing type, saving labor and improving the use efficiency.
- Integrated edge-sealing injection molding cushion net: Used with the chicken baffle, comfortable, hurting no chickens, preventing the manure from leaking into the lower feeders, preventing baby chicks from falling, and designed to be labor-saving.



清粪系统/Manure Cleaning System

- 纵向粪带采用1.0mm厚PP带，表面光洁，强度高，清粪干净，杜绝跑偏。
- 横向清粪框架采用整体热镀锌处理，输送带PVC材质，采用无缝焊接设计，整体环形安装，保证了强度、使用效果和寿命。
- The longitudinal manure removal belt, a 1.0mm thick PP belt with smooth surface and high strength, cleans manure neatly without deviation.
- The transverse manure cleaning frame undergoes integrated hot galvanizing, and the conveyor belt is made of PVC. Seamless welding and integral annular installation are adopted, ensuring the strength, use effect and service life.



喂料系统/Feeding System

- 播种机式打料机，热镀锌钣金框架，防腐耐用，设计精密，稳定可靠。
- 匀料器可伸缩式专业设计，克服因地面不平带来的落料不均，打料均匀。
- 播种机轮防压脚、防脱轨电器设计，安全护航养殖。
- 集成电路板控制箱，停止自动纠正功能，电气更安全。
- 手动、遥控、定时自动打料，累计打料次数，定位、显示播种机行走距离，向无人值守智能化养殖更进一步。
- The feed sower system type material rammer consists of a hot-dip galvanized sheet metal frame, and is featured by corrosion resistance, durability, precise design, stability and reliability.
- The feed distributor is professionally designed to be retractable, can overcome the uneven feed drop caused by ground unevenness, and help with uniform material ramming.
- The feed sower system wheel is designed as an electrical foot pressing and derailing prevention device, resulting in safe cultivation.
- Integrated circuit board control box has a stop and automatic correction function, and thus is safer electrically.
- Materials are rammed in a manual, remotely controlled or timed manner, the number of times of material ramming is accumulatively calculated, and the travel distance of the feed sower system is located and displayed, a further progress in unmanned intelligent cultivation.



供水系统/Water Supply System

- 统一提升的饮水系统，质量可靠，避免泄露，减少人工，避免人为操作失误造成水线损坏。
- 饮水乳头360°侧击出水，水滴挂珠，刺激饮水。
- The unitedly lifting drinking water system has reliable quality, requires less labor and is prevented from leakage and damage to water line caused by wrong man-made operation.
- The water drinking nipple can give water at an angle of 360°, and the water drops can stimulate water drinking.



青岛大牧人机械股份有限公司

地址：青岛市城阳区空港工业园月河路
电话：0532-8493 3988
网址：www.bigherdsman.com

QINGDAO BIG HERDSMAN MACHINERY CO.,LTD

Add: Yuehe road, Konggang industrial park, Qingdao city, Shandong Province, PR China

Tel: +86-532-8493 3988

Website: www.bigherdsman.com



微信扫描二维码，关注大牧人